
Referat fra årsmøde den 20. marts 2024 

Formøde. 

Bestyrelsen samledes inden årsmødet gik i gang. Lone delte invitation til en udflugt rundt og 

den var OK til at blive offentligt gjort. Else delte årsberetningen rundt og fik mulighed at 

komme med kommentarer inden mødet. Ellers snak om hvordan mødet skulle foregå. 

Referat fra årsmødet. 

Bestyrelsen var fremmødt samt derud over var der mødt 11 medlemmer, der deltog i mødet. 

Else bød velkommen til deltagerne og der blev delt skriftlig årsberetning, opslag om udflugt 

den 28. maj 2024, samt pjece om seniorgruppen og der var mulighed for at få 

seniorhåndbogen med hjem. 

Indlæg om brug af hjemmeside og it. 

Lene Kristensen, kredsens sekretær, startede dagen med at fortælle og gennemgå SL kreds 

Storstrøms hjemmeside og hvordan man finder rundt. Dette for at finde opslag fra 

seniorgruppe om, hvordan man kan tilmelde sig. Endvidere så kan man finde vores referater 

og hvordan man evt. betaler med Mobil Pay. Nr. 450000 eks. 2024-03-20 samt navn. Det 

virkede, som om at dette havde medlemmernes interesse. 

Dagsorden for årsmødet. 

Else bad deltagerne om at præsenterer sig, så alle vidste, hvem der var hvem. 

Valg af dirigent og referent. 

Dirigent: Lone blev valgt 

Referent: Anette blev valgt. 

Lovlig indkaldelse. 

Lone konstaterede, at årsmødet var lovligt indkaldt og at der ikke var indkommet nogen 

forslag. 

Årsberetningen. 

Beretningen var delt rundt og Else gennemgik beretningen og fortalte om aktiviteterne, der var 

afholdt eller aflyst i 2023. 

Aktiviteter for 2025 gennemgået og der var en del snak om juletræ og om det er noget, som 

skal fortsætte. Bestyrelsen skal undersøge, om der evt. kan laves noget andet med jul f.eks., 

en tur eller noget i naturen. Endvidere blev der efterlyst gode ideer til ture m.m. Forslag om 

Tur til Arbejdermuseet med toget. 

Else nævnte, at seniorgruppens budget også er udsat for besparelser i takt med kredsens 

økonomi bliver mindre.  

Valg til bestyrelsen. 

Alice ønskede at træde ud af bestyrelsen inden valg til næste år. Bestyrelsen har mulighed at 

indsætte et nyt medlem i et år og vil så være på valg til næste år på lige fod med den øvrige 

bestyrelse. Birgitte Sidor blev indstillet og valgt for et år. 

Evt. 



Der blev spurgt ind til, hvordan det gik med samarbejdet med Faglige Seniorer. Vi har en 

repræsentant, der er med i repræsentantskabsudvalget, og der arbejdes på at få grupperne op 

at køre i de forskellige kommuner. Efterlysningen var primært i forhold til Guldborgsund 

kommune. 

Dagen blev afsluttet med lækkert smørrebrød og deltagerne var meget talende både under 

mødet samt til frokosten. Det er helt klart, at man sætter pris på at se tidligere 

kollegaer/pædagoger. 

 

Referent 

Anette Spandet 

25.03.2024  

 

 

 


